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  Posuďte sami fotky od Standy Tošnera s trochou popisu.   Co ještě dodat?
Všechno klapalo tak, jak mělo. Návštěvníci i muzikanti byli nadmíru spokojeni. Počasí naprosto
parádní. Krmě i pitivo na luxusní úrovni.
Nutno poděkovat panu Radimu Benešovi za poskytnutí prostor a veškerého potřebného
servisu.
Kdo se těší na další ročník, nechť sleduje  webové  či  facebookové  stránky festivalu.            
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https://folkovypluhac.cz/
https://www.facebook.com/folkovypluhac
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        Více fotek k shlédnutí na https://tosners.rajce.idnes.cz/Folkovy_Pluhac_2021/  
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